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Rada Miejska w Pyzdrach 
Komisja ds. Samorządu, Inicjatyw Gospodarczych, Przestrzegania Prawa i Porządku 

Publicznego  

Protokół nr 12/2020 

Obrady rozpoczęto 23 września 2020 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 15:00 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 3 członków: 

1. Marcin Budziszewski  

2. Andrzej Łyskawa  

3. Krzysztof Paszak 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyła Monika Łakoma, członek Komisji Budżetowo – 

Finansowej. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

Zaproponowany porządek obrad posiedzenia Komisji przyjęto:  

1. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członka Komisji ds. Samorządu, Inicjatyw 

Gospodarczych, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego.  

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr I/8/18 Rady Miejskiej w Pyzdrach  

z dnia 21 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji ds. Samorządu, Inicjatyw 

Gospodarczych, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego, uchwały nr II/18/18 

Rady Miejskiej w Pyzdrach z dnia 7 grudnia 2018 r. w sprawie zmiany uchwały  Nr 

I/8/18 Rady Miejskiej w Pyzdrach z dnia 21 listopada 2018 r. w sprawie powołania 

Komisji ds. Samorządu, Inicjatyw Gospodarczych, Przestrzegania Prawa i Porządku 

Publicznego. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  

i Miasta Pyzdry na lata 2020-2030. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały budżetowej Gminy i Miasta Pyzdry na 

rok 2020.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie  poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego od 

osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i kwartalnego 

wynagrodzenia za inkaso.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina i Miasto Pyzdry, warunków i zasad 

korzystania z nich. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy i Miasta Pyzdry  

z organizacjami pozarządowymi na 2021 rok.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży niezabudowanej nieruchomości gruntowej  

o numerze geodezyjnym 34 i 44 położonych w obrębie Ciemierów.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Pyzdry 

nieruchomości oznaczonej jako działka ewidencyjna 466/1 położonej w obrębie 

Lisewo.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Pyzdry położonej w obrębie Pyzdry  

o numerze geodezyjnym 1279/10.  
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11. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży niezabudowanej nieruchomości gruntowej  

o numerze geodezyjnym 2032/13 położonej w obrębie Pyzdry.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Pyzdry położonej w obrębie Tarnowa  

o numerze geodezyjnym 2358/1.  

13. Sprawy bieżące. 

     

Ad. 1.  

Justyna Sosnowska, przewodnicząca rady powiedziała, że po śmierci radnego Zdzisława 

Przybyły odbyły się wybory uzupełniającego do Rady Miejskiej. Wybrano Zofię Sokorską -

Rogowską na radną w okręgu nr 11.  

W/w proponuje się na członka Komisji ds. Samorządu, Inicjatyw Gospodarczych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego. 

Przewodniczący  zebrania zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały  

w sprawie wyboru członka Komisji ds. Samorządu, Inicjatyw Gospodarczych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego. 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Marcin Budziszewski , Andrzej Łyskawa , Krzysztof Paszak 

 

 

Ad. 2.  

Justyna Sosnowska, przewodnicząca rady powiedziała, że w związku z wyborem nowego 

członka Komisji ds. Samorządu, Inicjatyw Gospodarczych, Przestrzegania Prawa i Porządku 

Publicznego zachodzi konieczność zmiany Uchwały Nr I/8/18 Rady Miejskiej w Pyzdrach z 

dnia 21 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji ds. Samorządu, Inicjatyw 

Gospodarczych, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego, uchwały nr II/18/18 Rady 

Miejskiej w Pyzdrach z dnia 7 grudnia 2018 r. w sprawie zmiany uchwały Nr I/8/18 Rady 

Miejskiej w Pyzdrach z dnia 21 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji ds. 

Samorządu, Inicjatyw Gospodarczych, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Marcin Budziszewski , Andrzej Łyskawa , Krzysztof Paszak 

 

 

Ad. 3. 

Antonina Balicka, skarbnik poinformowała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa dostosowana 

jest do zmian wprowadzonych do budżetu oraz wprowadzono do przedsięwzięć - przebudowę 

sieci wodociągowej Pietrzyków – Pietrzyków Kolonia. Łączne nakłady tej inwestycji 

wynoszą 317. 000 zł, z tego 3.000 zł w 2020r i 314.000 zł w 2021r.   

 

Przemysław Dębski, burmistrz dodał, że składając wniosek o dofinansowanie na budowę 

kanalizacji sanitarnej Pietrzyków – Pietrzyków Kolonia uwzględniono w nim przebudowę 
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wodociągu, co zwiększyło szansę na otrzymanie wsparcia.  Premiowane było łączenie zadań 

kanalizacyjnych z wodociągowymi.  

 

Przewodniczący  zebrania zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Pyzdry na lata 2020-

2030.  

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Marcin Budziszewski , Andrzej Łyskawa , Krzysztof Paszak 

 

 

Ad. 4.  

Antonina Balicka, skarbnik przedstawiła propozycje zmian w uchwale budżetowej Gminy  

i Miasta Pyzdry na rok 2020. 

Plan dochodów budżetowych zwiększa się o 1.824.444,33 zł z tytułu:  

- odszkodowania za tereny przy wałach – 111.619,30,  

- Rządowego Funduszu Inwestycyjnego – 156.794,00, 

- dotacji z Urzędu Marszałkowskiego na budowę drogi w m. Tłoczyzna – 108.000, 

- dofinansowania z Funduszu Dróg Samorządowych na przebudowę drogi w Pietrzykowie 

Kolonii – 294.298,20,   

- dofinansowania z Urzędu Marszałkowskiego na wiatę przy wiatraku holender  - 25.000,  

- zwrotu składki ZUS w Urzędzie w ramach tarczy antykryzysowej – 66.786,13,   

- opłaty eksploatacyjnej – 9.000, 

- dotacji od Wojewody Wielkopolskiego z tytułu funduszu sołeckiego – 83.047,12,   

 - składki ZUS szkół wiejskich w ramach tarczy antykryzysowej – 65.147,58,   

 - dotacji na zadania zlecone realizowane przez ośrodek opieki społecznej  – 1.000, 

- dofinansowania (zwiększenie środków) z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej na odbiór folii rolniczej – 4.500,  

- dofinansowania z Ministerstwa Kultury na przebudowę nowej siedziby Centrum Kultury, 

Sportu i Promocji – 450.000,  

- dofinansowania z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na przebudowę nowej 

siedziby Centrum Kultury, Sportu i Promocji – 449.252.  

 

Zmniejsza się dochody o kwotę 379.548,30 zł:  

354.663,50 – ze sprzedaży mienia komunalnego,  

15.000,00 – zmniejszenia dotacji od wojewody na funkcjonowanie USC,  

9.884,80 – dofinansowania programu realizowanego przez Szkołę Podstawową w Górnych 

Grądach, bo do budżetu gminy wpłynęło w grudniu 2019 r.  

 

Wydatki zostaną zwiększone o kwotę 1.824.444,33 zł na:  

662.216,40 zł – przebudowę dróg w Tłoczyźnie i Pietrzykowie Kolonii,  

25.000,00 – budowę wiaty przy wiatraku holender,  

30.000,00 – realizację zadań związanych z gospodarką gruntami i nieruchomościami,   

128.730,57 – rezerwę ogólną,  

822,44 zł - dotację do przedszkola Bajkowy Świat,  

20.000,00 – utrzymanie zieleni miejskiej,  

4.500,00 – odbiór folii rolniczych,  

24.000,00 – przebudowę świetlicy wiejskiej w Lisewie,  

19.922,92 – bieżące utrzymanie domu podcieniowego i wiatraka holendra,  
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899.252,00 – przebudowę nowej siedziby Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji,  

10.000,00 – zakup siłowni zewnętrznej do Lisewa.  

Plan wydatków zmniejsza się o 379.548,30 zł na: 

15.000,00 – wynagrodzenie w USC,  

364.548,30 – przebudowę nowej siedziby Centrum Kultury, Sportu i Promocji. Planowane 

wydatki wyniosą 1.165 tyś zł.  

 

Dokonuje się przeniesień między działami, rozdziałami i grupami paragrafów na kwotę 

1.261.719,68 zł. Przeniesienia dotyczą:  

3.000,00 – wprowadzenie do budżetu środków na przebudowę wodociągu Pietrzyków 

Kolonia – Pietrzyków,  

100.000,00 – dofinansowanie na przebudowę drogi powiatowej Zapowiednia - 

Wrąbczynkowskie Holendry (zmiana grupy paragrafów z 1600 na 1610),  

24.382,28 – zwiększenie środków na bieżące utrzymanie dróg,  

118.000,00 – zwiększenie środków na przebudowę drogi gminnej i chodnika w Rudzie 

Komorskiej i wprowadzenie nowego zadania – przebudowa drogi w Pyzdrach ul. Targowa,  

2.200,00 – zwiększenie środków na budowę wiaty przy wiatraku holender,  

6.500,00 – zmniejszenie środków na wykup gruntu w m. Białobrzeg,  

13.000 – zaplanowanie środków na wykup gruntu w Lisewie,  

35.000 – zmniejszenie na wynagrodzenia w Urzędzie,  

2.500 - zwiększenie dofinansowania na zakup samochodu policyjnego,  

12.000 – zmniejszenie  środków na spłatę pożyczek i kredytów,  

64.500 - zwiększenie środków dla Szkoły Podstawowej w Pietrzykowie,  

35.540 – zwiększenie dotacji dla przedszkoli publicznych, do których uczęszczają dzieci  

z terenu gminy Pyzdry,  

184.702 – zwiększenie dotacji dla przedszkola Bajkowy Świat i w Pietrzykowie oraz dla 

przedszkoli niepublicznych, do których uczęszczają dzieci z gminy Pyzdry, a przedszkola 

położone są poza gminą Pyzdry,  

40.000 – zmniejszenie środków na dowozy do szkół,  

31.750 – zwiększenie środków dla przedszkola w Pyzdrach, 

38.000 – zmniejszenie środków na zasiłki okresowe i o 30.000,00 na usługi opiekuńcze,  

 1.291 – zwiększenie środków na wczesne wspomaganie dziecka w przedszkolu,  

8.000 – zwiększenie na rodziny zastępcze,  

20.000 –zwiększenie środków na bieżące utrzymanie gospodarki wodno -ściekowej  

w mieście,  

2.000 – zwiększenie na wykonanie dokumentacji na budowę kanalizacji sanitarnej w 

Pyzdrach ul. Kochanowskiego,  

1.600,01 – zwiększenie na bieżące utrzymanie zieleni w ramach funduszu sołeckiego,  

1.606,40 – zwiększenie na oświetlenie uliczne w ramach funduszu sołeckiego,  

4.230,99 – zwiększenie na gospodarkę komunalną w ramach funduszu sołeckiego  

13.120 – zwiększenie środków ma schronisko dla zwierząt w Gnieźnie  

1.000 – zmniejszenie na bieżące utrzymanie świetlic wiejskich w ramach funduszu 

sołeckiego,  

945.900 – zmniejszenie środków na przebudowę nowej siedziby Centrum Kultury, Sportu  

i Promocji (zmiana rozdziału z 92109 na 92195),  

14.672,50 zmniejszenie środków na bieżącą działalność kulturalną w ramach funduszu 

sołeckiego,  

8.597,10 - zmniejszenie środków na sportowe rozgrywki w ramach funduszu sołeckiego,  

30.000,00 – zmniejszenie środków na organizację Biegu Kazimierzowskiego, który się nie 

odbył.  
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Andrzej Łyskawa, rady zapytał, czy jeszcze w tym roku rolnicy mogą oddać folię 

gospodarczą? 

Przemysław Dębski, burmistrz odpowiedział, że bezpłatnie w 2020r. nie ma już takiej 

możliwości. Rolnicy mogą oddać folie firmie np. z Mogilna ale za odpłatnością.  

W przyszłym roku gmina będzie też składać wniosek o dofinansowanie na odbiór folii 

rolniczej. Gdy gmina otrzyma dofinansowanie, to folie będą odbierane od rolników.   

Zadaniem gminy jest odbiór odpadów komunalnych wytworzonych w gospodarstwie 

domowym, natomiast każdy zakład pracy, też gospodarstwa rolne muszą we własnym 

zakresie poszukać odbiorców odpadów, którym zapłacą za wytworzone odpady. 

  

Ponadto poinformował, że:  

- na ul. Targowej w Pyzdrach będzie położony nowy dywanik asfaltowy,  

- w Rudzie Komorskiej gmina wspólnie z sołectwem (środkami funduszu sołeckiego) 

wykonano drogę gminną i chodnik, która znajduje się po prawej stronie przed mostem.  

- wiata przy wiatraku będzie służyła turystom odwiedzającym ten obiekt i częściowo będzie 

zasłaniała istniejące otoczenie.  

Jest pomysł, aby w przyszłym roku wystąpić do Departamentu Sportu o środki na budynek 

gospodarczy znajdujący się przy Chatce Ornitologa w m. Białobrzeg.  

Sołectwo Białobrzeg planowało zakupić grunt od osoby prywatnej pod plac zabaw. Do 

wykupu nie doszło z uwagi na wysoką cenę sprzedaży. Natomiast w Lisewie jest konieczność 

wykupu gruntu od sąsiada remizy strażackiej, by samochód strażacki mógł wyjechać z 

garażu. Droga ta w latach 80 – tych została wydzielona, ale nie wykupiona. Za 0,01 ha  

wynegocjowano 13 tyś zł.  

Dodał, że w 2020 r. poza dwiema dużymi inwestycjami drogowymi udało się wykonać drogę 

przy ul. Szkolnej, drogę w Rudzie Komorskiej, we Wrąbczynkowskich Holendrach (przed 

zlewnią w prawo). Będzie wykonywana droga w Białobrzegu do Chatki Ornitologa, na którą 

sołectwo przeznaczy środki funduszu sołeckiego.   

Możliwe, że w przyszłym roku będzie można nabyć destrukt, co by umożliwiło utwardzenie 

jakiejś drogi. W br. trochę udało się pozyskać destrukt z drogi  w m. Rataje, gdzie budowana 

jest kanalizacja sanitarna.  

W ramach gwarancji naprawiona została droga w m. Baraniec.  

W najbliższej przyszłości należałoby położyć dywanik asfaltowy na drodze gminnej w  m. 

Kolonia Janowska.   

Gmina złożyła dwa wnioski o dofinansowanie na drogi: w Dłusku i w Królewinach.  

Przewodniczący  zebrania zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy i Miasta Pyzdry na rok 2020. 

Wyniki głosowania 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Marcin Budziszewski , Krzysztof Paszak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Łyskawa  

 

 

Ad. 5. 

Wioletta Topór - Mench, sekretarz  poinformowała, że w związku z wyborem nowego sołtysa 

w sołectwie Wrąbczynek p. Zofii Sikorskiej – Rogowskiej i nowego inkasenta zachodzi 

konieczność podjęcia uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i 

leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i kwartalnego 

wynagrodzenia za inkaso. 
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Przewodniczący  zebrania zarządził głosowanie w sprawie w/w uchwały.  

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Marcin Budziszewski , Andrzej Łyskawa , Krzysztof Paszak 

 

 

Ad. 6. 

Wioletta Topór - Mench, sekretarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina i Miasto 

Pyzdry, warunków i zasad korzystania z nich. 

Projekt zakłada likwidację jednego przystanku zlokalizowanego na drodze kaliskiej przy 

granicy z gminą Gizałki i wprowadzenie nowego przystanku zlokalizowanego w Górnych 

Grądach. Przystanki zapisane w dotychczas obowiązującej uchwale pozostają bez zmian.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Marcin Budziszewski , Andrzej Łyskawa , Krzysztof Paszak 

 

 

Ad. 7.  

Wioletta Topór - Mench, sekretarz poinformowała, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

programu współpracy Gminy i Miasta Pyzdry z organizacjami pozarządowymi na 2021 rok 

był poprzedzony konsultacjami społecznymi, a 7 września 2020 r. odbyło się spotkanie z 

przedstawicielami organizacji pozarządowych, którzy przedstawili swoje plany na przyszły 

rok.  

Na realizację zadań publicznych Gmina i Miasto Pyzdry planuje przeznaczyć  w 2021r.  

kwotę 90.000,-  zł.  

Współpraca z organizacjami pozarządowymi będzie prowadzona w zakresie upowszechniania 

kultury, wypoczynku, krajoznawstwa i promowania tradycji narodowych.  

  

Przewodniczący  zebrania zarządził głosowanie w sprawie w/w uchwały.  

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Marcin Budziszewski , Andrzej Łyskawa , Krzysztof Paszak 

 

 

Ad. 8.  

Wioletta Topór - Mench, sekretarz poinformowała, że niezabudowane nieruchomości 

gruntowej o numerze geodezyjnym 34 o pow. 0,16 ha i 44 o pow. 0,87 ha, położone w 

Ciemierowie były dzierżawione. Z uwagi na to, że okres dzierżawy się skończył proponuje 

się w/w działki wykazać do sprzedaży w drodze przetargowej.  

 

Przewodniczący  zebrania zarządził głosowanie w sprawie w/w uchwały.  

Wyniki głosowania 
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ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Marcin Budziszewski , Andrzej Łyskawa , Krzysztof Paszak 

 

Ad. 9.  

Wioletta Topór - Mench, sekretarz poinformowała, że został przygotowany projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Gminy Pyzdry nieruchomości oznaczonej 

jako działka ewidencyjna 466/1 o pow. 0,01 ha położonej w Lisewie. Przedmiotowa 

nieruchomość nabyta będzie w związku z usprawnieniem wjazdu do garaży OSP Lisewo. 

 

Przewodniczący  zebrania zarządził głosowanie w sprawie w/w uchwały.  

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Marcin Budziszewski , Andrzej Łyskawa , Krzysztof Paszak 

 

 

Ad. 10.  

Wioletta Topór - Mench, sekretarz poinformowała, że został przygotowany projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej 

stanowiącej własność Gminy Pyzdry położonej w Pyzdrach o numerze geodezyjnym 1279/10 

o pow. 0,0148 ha. 

Sprzedaż nastąpi w drodze bezprzetargowej właścicielowi sąsiedniej działki.    

 

Przewodniczący  zebrania zarządził głosowanie w sprawie w/w uchwały.  

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Marcin Budziszewski , Andrzej Łyskawa , Krzysztof Paszak 

 

 

Ad. 11.  

Wioletta Topór - Mench, sekretarz poinformowała, że  został przygotowany projekt uchwały 

w sprawie sprzedaży niezabudowanej nieruchomości gruntowej o numerze geodezyjnym 

2032/13 o pow. 0,1183 ha położonej w Pyzdrach.  

Sprzedaż w/w gruntu pozwoli na uregulowanie stanu faktycznego (właściciel sąsiedniej 

działki ten grunt użytkuje), jednak zbycie odbędzie się w drodze przetargowej.  

 

Przewodniczący  zebrania zarządził głosowanie w sprawie w/w uchwały.  

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Marcin Budziszewski , Andrzej Łyskawa , Krzysztof Paszak 

 

Ad. 12.  

Wioletta Topór - Mench, sekretarz poinformowała, że właściciel sąsiedniej działki do działki 

gminnej o nr 2358/1 użytkuje część gruntu gminnego poprzez zagrodzenie. W związku z 
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powyższym wystąpił z wnioskiem o wykup tego gruntu tj. 143 m 
2
. Sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Marcin Budziszewski , Andrzej Łyskawa , Krzysztof Paszak 

 

 

Ad 13.  

Krzysztof Paszak, radny zapytał, czy do Tarnowej będzie jeździł autobus szkolny przed 

godziną piętnastą? 

Przemysław Dębski, burmistrz odpowiedział, że  temat został sprawdzony i z braku 

możliwości technicznych nie w każdy dzień tygodnia autobus mógłby do Tarnowej jechać. 

Ponadto trzeba zapewnić opiekuna dowozów. Obecnie autobus szkolny jeździ tylko w piątek.  

To musiałby być nowy kurs. Wcześniejszy kurs musi pozostać, bo korzystają z niego 

uczniowie klas młodszych, którzy i tak oczekując na autobus przebywają w świetlicy.   

 

Justyna Sosnowska, przewodnicząca rady poinformowała, ze do biura rady wpłynęło:  

- pismo mieszkanki gminy o zmianę planu zagospodarowania przestrzennego w m. 

Wrąbczynek,  

Burmistrz powiedział, że sprawa dotyczy likwidacji drogi, jaka jest zapisana w planie 

zagospodarowania przestrzennego, a która jest przeszkodą do rozwoju budownictwa we 

Wrąbczynku. Sprawa w toku.  

- na wniosek Prokuratury Rejonowej w Słupcy wysłano dokumenty i pisma wyjaśniające 

dotyczące uchwały o statutach sołectw, 

- Wojewódzki Sąd Administracyjny w Poznaniu  unieważnił część uchwały XI/87/19 Rady 

Miejskiej w sprawie regulaminu korzystania z wiatraka w zakresie § 5 ust. 1 załącznika do 

uchwały i nieważności części uchwały XI/86/19 Rady Miejskiej  w sprawie regulaminu 

korzystania z domu podcieniowego w zakresie § 4 pkt 2 i 3 w zakresie słów „lub 

stwarzającym zagrożenie dla osób”, pkt 8 i § 5 ust. 1 załącznika uchwały.  

- Opinia o sprawozdaniu z wykonania budżetu za I półrocze 2020r. 

 

Ponadto poinformowała, że we wrześniu 2020 r. weszła w życie ustawa wprowadzająca nakaz  

dodawania napisów na filmy z sesji Rady Miejskiej. W związku z powyższy każdy radny 

chcący zabrać głos musi korzystać z mikrofonu.  

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący  Komisji podziękował  

wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął dwunaste posiedzenie Komisji. 

 

Protokołowała:  

Alina Banaszak  

Członkowie Komisji:  

1) Andrzej Łyskawa  ........................................... 

2) Marcin Budziszewski  ........................................... 

3) Krzysztof Paszak   .......................................... 

 


